
Protokół Nr 14/21
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego,

Handlu i Ochrony Środowiska
z dnia 17 maja 2021 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 10:00
Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 17 maja 2021 r. o godz. 10:51
Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu wzięło udział 6 członków Komisji zgodnie z załączoną listą obecności:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Paweł Dzienisiewicz,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Józef Masianis,
5. Radny Janusz Zabłocki
6. Radny Marek Zubrzyński

Radni nieobecni:   
1. Radna Anna Krutul

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski - Burmistrz Miasta, 
2. Pani Bożena Renata Miszkiel - Skarbnik Miasta,
3. Pani Aneta Kimszal  - Sekretarz Miasta,
4. Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta,
5. Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG,

6. Pani Ilona Anna Okoń – Kierownik MOPS,

7. Pani Ewelina Luto  – Referent.

Do pkt. 1.

Posiedzenie Komisji  otworzył  i  przewodniczył  obradom  Pan Piotr  Maksimowicz –
Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska,
przywitał przybyłych gości. 

Do pkt. 2.

Radny  Pan  Piotr  Maksimowicz – Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa
Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska, przestawił proponowany porządek posiedzenia.
– Wpłynął wniosek o rozszerzenie porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w
uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu
wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. 

Głosowanie nad wnioskiem o rozszerzenie:
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Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła zgłoszony wniosek.

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie
odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu  stawki  opłaty  za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny. -  ustala się, jako punkt 6

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0.

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia wraz z rozszerzeniem.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Ocena zasobów pomocy społecznej. 
4. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy Finansowej

Miasta Sejny na lata 2021-2027.
5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2021 rok.
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu  wysokości  tej  opłaty  i  ustaleniu  stawki  opłaty  za
pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast
Bałtyckich.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast
Polskich.

9. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie  wyrażenia  zgody na utworzenie  spółki  „KZN
Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków
Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w
tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej.

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu pracy Komisji  Rewizyjnej Rady
Miasta Sejny na 2021 rok.

12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  dla  Komisji  Rewizyjnej  na
skorzystanie  z  porad,  opinii  i  ekspertyz  osób  posiadających  wiedzę  fachową  w  zakresie
związanym z przedmiotem jej działania.

13. Wolne wnioski i oświadczenia. 
14. Zakończenie posiedzenia.

Do pkt 3. 

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest ocena zasobów pomocy społecznej.

2



Pani Ilona Anna Okoń – przedstawiła i omówiła ocenę zasobów pomocy społecznej.

Do pkt 4. 

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła złożoną autopoprawkę do w/w projektu. 

W trakcie posiedzenie opuścił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw – 6
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sejny na lata 2021-2027.

Wrócił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Do pkt 5.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym jest  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu
Miasta Sejny na rok 2021 wraz z autopoprawką.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Pani  Bożena  Renata  Miszkiel  –   Skarbnik  Miasta.
Omówiła autopoprawkę do w/w projektu. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu
Miasta Sejny na rok 2021 wraz z autopoprawką. 

Do pkt 6.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w
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uchwale  o  ustaleniu  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustaleniu
wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na terenie gminy – Miasta Sejny.

Pani Bożena Renata Miszkiel  –  Skarbnik Miasta – przedstawiła i omówiła projekt
uchwały. 

W trakcie posiedzenie opuścił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Głosowanie:
Głosowało: 5 radnych
Za: 4 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głos wstrzymujący się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale o ustaleniu opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi oraz ustaleniu wysokości tej opłaty i ustaleniu stawki opłaty za pojemnik na
terenie gminy – Miasta Sejny.

Do pkt 7.

Wrócił Radny Paweł Dzienisiewicz. 

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu 
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie 
przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Bałtyckich.

Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – przedstawiła i omówiła projekt
uchwały. 

Radny Stanisław Bulwin – wyjeżdżając widziałem na mojej działce wojsko, czy może
cos wiadomo, że jakieś są ćwiczenia? 

Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – nic mi nie wiadomo, mnie nie
informowano.

Radny Stanisław Bulwin – jeżeli są jakieś ćwiczenia na prywatnej działce to chyba
potrzebna jest zgoda właściciela. 

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski–   Burmistrz   Miasta  –  wojsko  i  inne  służby
państwowo  funkcjonuje  na  innych  zasadach.  Jeżeli  będą  poniesione  szkody  to  można
dochodzić odszkodowania. 

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  myślę,  że  jakaś
informacja powinna być, czegoś tu zabrakło. 

Radny Stanisław Bulwin – wczoraj w dzień było 4 osoby a dziś jest 50-60 osób.
Radny Marek Zubrzyński – czy stać nas na udział w  Związku Miast Bałtyckich?
Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – stawka jest naliczana od ilości

mieszkańców. 
Radny Marek Zubrzyński – proszę o podanie tej stawki?
Pan Michał Miszkiel – dopiero po przesłaniu uchwały zostanie naliczona ta stawka. 
Radny Marek Zubrzyński – zawsze można poprosić o orientacyjne naliczenie stawki. 
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Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 3 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 3

Radni większością głosów (3 głosy za i 3 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt  uchwały w  sprawie w  sprawie  przystąpienia  Miasta  Sejny  do  Związku  Miast
Bałtyckich.

Do pkt 8.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu 
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie 
przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Polskich.

Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – przedstawiła i omówiła projekt
uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Miasta Sejny do Związku Miast Polskich.

Do pkt 9.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na utworzenie spółki „KZN Podlaskie” spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – przedstawiła i omówiła projekt
uchwały. 

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik RPG – przedstawiła  autopoprawkę do  projektu
uchwały.  

Radny Marek Zubrzyński – kto tworzy tą spółkę?
Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG  –  będą  jeszcze  inne  samorządy  z

województwa podlaskiego, jeżeli się nie uda to również z innego województwa. 
Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – będą inne samorządy również

udziałowcami, wnoszące swoje tereny do spółki. 
Radny Marek Zubrzyński – chciałbym się zapoznać ze statutem tej spółki. 
Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – przyjedzie Pan Prezes możecie

się pytać o przykładowe statuty. To nie jest firma naciągacz, to jest Państwowa spółka. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – część tych spraw była przedstawiona w

materiałach, które były wysłane państwu wcześniej.
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Radny Marek Zubrzyński – jakie nieruchomości KZN wniesie?
Pani Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – KZN nie ma gruntu takiego

teraz, stanie się właścicielem gruntu który my wniesiemy do tego. Warunkiem jest posiadanie
gruntów, które może przeznaczyć pod zabudowę. 

Radny Marek Zubrzyński – chciałbym usłyszeć od przedstawiciela KZN czy miasto
będzie musiało podjąć uchwałę o przekazaniu takich gruntów do Zasobu Nieruchomości czy
wystarczy, że miasto wskaże jakie grunty.

Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski–   Burmistrz   Miasta  –  jestem  za  przekazaniem
gruntów i mieć wybudowane mieszkania. Pan Prezes przyjedzie i odpowie na te pytania. 

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – mamy harmonogram opracowany z KZN,
jakie są kolejne kroki. 

Radny Marek Zubrzyński – szkoda, że my go nie mamy. 
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – pierwszy krok jest dzisiaj, kolejny krok to

wniesienie aportu do spółki. 
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  –  jak  rozumiem

dzisiejsza uchwała jest intencyjna, ale również pytania Pana Radnego są zasadne.  
Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – dlatego zaprosiliśmy Pana Prezesa KZN by

rozwiał wszystkie wątpliwości. 
Radny Marek Zubrzyński – skąd Pan Burmistrz weźmie środki na pokrycie kapitału

zakładowego spółki?
Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski–   Burmistrz   Miasta  –  wnosimy  grunt  czyli

niepieniężny. 
Radny Paweł Dzienisiewicz – ile jest planowanych mieszkań?
Pani  Arkadiusz  Adam  Nowalski–   Burmistrz   Miasta  –  planujemy  powyżej  40

mieszkań. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 5 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie spółki „KZN Podlaskie” spółka z
ograniczoną odpowiedzialnością wraz z autopoprawką.

Do pkt 10.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu
posiedzenia,  którym  jest  sprawozdanie  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie
zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków  Rządowego  Funduszu  Rozwoju
Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w  tworzonej  Społecznej  Inicjatywy
Mieszkaniowej.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG – przedstawiła i  omówiła projekt uchwały
wraz z autopoprawką. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
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Za: 5 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 1

Radni większością głosów (5 głosów za i 1 głosy wstrzymujące się) pozytywnie zaopiniowali
projekt  uchwały w  sprawie w  sprawie  zatwierdzenia  wniosku  o  wsparcie  ze  środków
Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Mieszkalnictwa  na  sfinansowanie  objęcia  udziałów  w
tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej wraz z autopoprawką.

Do pkt 11.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu 
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska–   Przewodnicząca  Rady   Miasta  –  przedstawiła  i
omówiła projekt uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmiany planu pracy
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sejny na 2021 rok..

Do pkt 12.

Przewodniczący Komisji – Pan Piotr Maksimowicz – przeszedł do kolejnego punktu 
posiedzenia, którym jest sprawozdanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody dla Komisji Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i ekspertyz osób posiadających 
wiedzę fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej działania.

Pani  Jolanta  Beata  Bagińska–   Przewodnicząca  Rady   Miasta  –  przedstawiła  i
omówiła projekt uchwały. 

Głosowanie:
Głosowało: 6 radnych
Za: 6 radnych,
Przeciw – 0
Wstrzymało się od głosu – 0

Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla
Komisji Rewizyjnej na skorzystanie z porad, opinii i  ekspertyz osób posiadających wiedzę
fachową w zakresie związanym z przedmiotem jej działania.

Do pkt 13.

Przewodniczący Komisji  –  Pan Piotr  Maksimowicz –  przeszedł  do  kolejnego punktu
posiedzenia, jakim są wolne wnioski i oświadczenia.
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1. Pan Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – trochę mi przykro, że nie ma żadnych
konkretów,  jest  ogólna  uchwała  łapać  Nowalskiego,  nie  ma  wskazanych  miejsc  gdzie
potrzebny  jest  fachowy  udział  kogoś.  Byłem  Radnym  i  w  sprawie  długu  podnosiłem
konkretne sprawy. Szukanie paragrafu na człowieka jest bardzo nieuczciwe.   
Radny Piotr Maksimowicz – przypomina, że Burmistrz jak był Radnym składał różne
zawiadomienia i donosy. 
Pan Arkadiusz  Adam Nowalski–  Burmistrz   Miasta  –  przypomniał  Radnemu,  że  kiedyś
występował ze mną z jednej listy, jak Pan Radny zapomniał o tym, że prawdziwa kwota
zadłużenia nigdy nie miała uwidocznienia w budżecie.  
Pani  Jolanta  Beata  Bagińska  –  Przewodnicząca  Rady  Miasta  – tym wzajemnym
obrzucaniem się do niczego nie dojdziemy, Radni mają prawo pytać. 
Pan Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – mamy do czynienie z taką sytuacją,
kiedy bez mego głosu Państwo podnieśli ręce i ja się do tego odniosłem. 
Pani Jolanta Beata Bagińska – Przewodnicząca Rady Miasta – na następnej komisji
będzie Radny i będzie miał możliwość wyjaśnień. 
Radny Stanisław Bulwin  – jako członek Komisji  rewizyjnej  informuję,  że nie  jest
fachowcem w sprawach budżetowych.
Pan Arkadiusz Adam Nowalski–  Burmistrz  Miasta – przyszliśmy tu jako osoby, jak
macie coś to powinniście badać. 

Do pkt 14. 

Po  wyczerpaniu  porządku  posiedzenia  Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa
Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska – Pan Piotr Maksimowicz – zamknął posiedzenie
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

                                                                                           Przewodniczący Komisji 
Protokołowała:
Karina Palewicz                                                                                                       /-/  Piotr Maksimowicz
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